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Spørgsmål nr. 731 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, i hvilke situationer politiskolens 

elever har indgået i beredskabet, dvs. i hvor stort omfang og i 

forhold og til hvilke konkrete opgaver, og i hvilke situationer 

politiskolens elever påtænkes at indgå i beredskabet i fremti-

den, idet der henvises til ministerens svar på REU alm. del - 

spørgsmål nr. 98: "Der er i notitsen ["Proces for ny politiud-

dannelse i det vestlige Danmark",] nævnt en række af de rele-

vante krav, som bl.a. forventes at indgå i specifikationen af de 

bygningsmæssige faciliteter, herunder ”kortest mulig transport 

til København (helst ikke over 2 timers udrykningskørsel, da 

en del af de studerende i beredskabssituationer skal kunne ind-

gå i beredskabet med kort varsel)”. Rigspolitiet har over for 

Justitsministeriet supplerende oplyst, at formuleringen ”helst 

ikke” indbefatter, at det er muligt at placere skolen mere end 2 

timers udrykningskørsel fra København, men at det i givet fald 

vil skulle sammentænkes med planlægningen af politiskolens 

rolle i beredskabet, særligt i og omkring hovedstadsområdet.?” 

 

Svar: 

 

På grund af sommerferie er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden 

for svarfristen. 

 

Spørgsmålet forventes endelig besvaret i august 2016. 

 

 

 

 

 

 


